



通告號碼: 2024/25-126

聖誕聯歡活動及聖誕新年假期

各位家長：

聖誕聯歡活動將於 2024 年 12 月 19 日 (星期四) 上午 9:00 至 11:00 舉行。學生應在上午 9:00 到達課室點名。各班聖誕聯歡活動結束後，已購票同學可於上午 11:30 至下午 1:20 參加學生會舉辦的聖誕聯歡活動。當天放學時間為上午 11:00，若同學參加「學生會聖誕聯歡活動」，放學時間則為下午 1:20。

此外，學校聖誕及新年假期為 2024 年 12 月 20 日至 2025 年 1 月 2 日。學生需於 2025 年 1 月 3 日回校上課。中一至中五中期考試臨近 (由 2025 年 1 月 6 日開始)，各位同學應勤加溫習，以求鞏固學習內容，為考試作準備。

祝 聖誕快樂、新年進步！

校長
談國軒

2024 年 12 月 11 日

Circular No.: 2024/25-126

11 December 2024

Dear Parents,

Christmas Party and Christmas & New Year Holidays

I write to inform you that our Christmas party will be held at 9:00 – 11:00 a.m. on 19 December 2024 (Thursday). Students should arrive at the classroom at 9:00 a.m. for attendance taking. After the class Christmas party, some students who have bought tickets may extend their joy by joining the Christmas party organized by the Students' Union during the period of 11:30 a.m. - 1:20 p.m. In this connection, students will leave school either at 11:00 a.m. or 1:20 p.m. on that day.

Our Christmas and New Year Holidays will be arranged during the period from 20 December 2024 to 2 January 2025. Students will resume their lessons on 3 January 2025. As the S1-S5 Mid-Year Examination (starting from 6 January 2025) is approaching, students are reminded to make good use of the time revising for the examination.

I take this opportunity to wish you and your family a merry Christmas and happy new year.

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin
Principal